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ИЗВЕШТАЈ О РАДУ КОМИСИЈЕ ЗА КВАЛИТЕТ 

Јануар- децембар 2022. 

Одлуком Наставно-научног већа Факултета медицинских наука у Крагујевцу (01-1476/4 

од 23.02.2022.), Комисија за обезбеђивање квалитета ради у саставу: 

 проф. др Оливера Миловановић, председник 

 проф. др Небојша Здравковић,члан 

 проф. др Александра Јуришић-Шкевин, члан 

 проф. др Мирјана Веселиновић,члан 

 проф. др Слађана Павловић,члан 

 доц. др Мирослав Васовић, члан 

 доц. др Владислава Стојић, члан 

 др сци. мед. Аница Петковић, члан 

 Александар Кочовић, маг. фарм, члан 

 Милош Папић, др. стом,члан 

 Милош Јеленић, дипл. правник, члан 

 Душан Томашевић, администратор,члан 

 

Чланови Комисије за обезбеђивање квалитета именовани од стране Студентског 

парламента су: Зорка Јоксимовић, Милица Шапић и Амина Зирћанин. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Тридесет осма (електронска) седница петог сазива Комисије за обезбеђивање квалитета 

одражана је 17.01.2022. године. Председник Комисије је предложио дневни ред који се 

односио на усвајање извештаја о педагошком раду и бројa часова активне наставе. Пошто 

је седница одржана електронским путем, чланови Комисије су требали да се изјасне у 

периоду од 8:00 до 11:00 часова о томе да ли су сагласни са предложеним дневним редом 

и предлогом извештаја о педагошком раду и броју часова активне наставе. На 

електронској седници Комисије разматран је педагошки рад и број часова активне наставе 

за:  

• доц. др Ану Вујић  

 

На основу сагласности тринаест чланова Комисије, усвојени су предложени дневни ред и 

извештаји о педагошком раду и броју часова активне наставе.   

 

Тридесет девета седница петог сазива Комисије за обезбеђивање квалитета одржана је 

03.03.2022. године. Председник Комисије проф. др Оливера Миловановић је отворила 

састанак и констатовала да су на састанку присутни следећи чланови Комисије за 

обезбеђивање квалитета: проф. др Небојша Здравковић, доц. др Мирјана Веселиновић, 

доц. др Мирослав Васовић, маг.фарм. Александар Кочовић,  асс. Милош Папић, Милош 

Јеленић, Душан Томашевић и представници студената, Зорка Јоксимовичћ, Милица 

Шапић и Амина Зирћанин. Састанку нису присуствовали проф. др Александра Јуришић 

Шкевин, доц. др Слађана Павловић, доц. др Владислава Стојић, др сци. мед. Аница 

Петковић. Предложени дневни ред за тридесет девету седницу је био: Усвајање записника 

са претходних седница; Извештаји о педагошком раду и броју часова активне наставе; 

Верификовање мандата чланова и Разно. 

Чланови Комисије су усвојили су записник са претходне седнице са једанаест гласова ЗА 

и једним гласом УЗДРЖАН. 

Проф. др Оливера Миловановић представила је члановима Комисије припремљене 

извештаје о педагошком раду и броју часова активне наставе за: 

 проф. др Сузану Пантовић,  

 доц. др Биљану Поповски Јовичић, 

 доц. др Милоша Николића и  

 асс. Јасмину Сретеновић. 

 

Председник Комисије, проф. др Оливера Миловановић, напоменула је члановима да је за 

кандидата доц. др Милоша Николића, мишљење потписао продекан уместо шефа Катедре 

због његовог одсуства. 



Чланови Комисије изјашњавали су се о усвајању сваког појединачног извештаја. Са 

једанаест гласова ЗА и једним гласом УЗДРЖАН, усвојени су извештаји о педагошком 

раду и броју часова активне наставе за све наведене наставнике и сараднике. 

Председник Комисије, проф. др Оливера Миловановић, констатовала је да је према 

одлуци Наставно-научног већа Факултета медицинских наука од дана 23.02.2022. год. за 

члана Комисије за квалитет одређен је маг. фарм Александар Кочовић. 

Председник Комисије проф. др Оливера Миловановић је отворила следећу тачку дневног 

реда молбом да се чланови изјасне о верификацији улога у Комисији за обезбеђења 

квалитета Факултета медицинских наука. Након кратке дискусије, чланови су одредили 

следеће улоге у оквиру Комисије за обезбеђења квалитета Факултета медицинских наука:  

• проф. др Оливера Миловановић – председник Комисије;  

• проф. др Небојша Здравковић – заменик председника Комисије;  

• Милош Папић - записничар. 

 

Чланови Комисије за квалитет су под тачком Разно разматрали питања укључујући 

покретање реализације тестова ретенције и процене наставних процеса од стране чланова 

Комисије из реда студената. Председник Комисије, проф. др Оливера Миловановић, 

обавестила је чланове да је потребно да се у књиге евиденције наставе уписују сви који 

спроводе наставу укључујући и асистенте, истраживаче и фацилитаторе.  

Чланови Комисије донели су једногласну одлуку да се шефовима Катедри упуте одлуке о 

вођењу књиге евиденције наставе као подсетник. 

 

Четрдесета (електронска) седница петог сазива Комисије за обезбеђивање квалитета 

одражана је 11.04.2022. године. Председник Комисије је предложио дневни ред који се 

односио на усвајање извештаја о педагошком раду и бројa часова активне наставе. Пошто 

је седница одржана електронским путем, чланови Комисије су требали да се изјасне у 

периоду од 8:00-11:00 часова о томе да ли су сагласни са предложеним дневним редом и 

предлогом извештаја о педагошком раду и броју часова активне наставе. На електронској 

седници Комисије разматран је педагошки рад и број часова активне наставе за:  

• доц. др Ивану Вукомановић Симић и  

• асс. др сци. мед. Аницу Петровић. 

  

На основу сагласности десет чланова Комисије, усвојени су предложени дневни ред и 

извештаји о педагошком раду и броју часова активне наставе.   

 



Четрдесет прва (електронска) седница петог сазива Комисије за обезбеђивање квалитета 

одражана је 19.05.2022. године. Председник Комисије је предложио дневни ред који се 

односио на усвајање извештаја о педагошком раду и бројa часова активне наставе. Пошто 

је седница одржана електронским путем, чланови Комисије су требали да се изјасне у 

периоду од 8:00 до 11:00 часова о томе да ли су сагласни са предложеним дневним редом 

и предлогом извештаја о педагошком раду и броју часова активне наставе. На 

електронској седници Комисије разматран је педагошки рад и број часова активне наставе:  

• доц. др Петра Арсенијевића 

 

Услед накнадног достављања документације о броју часова активне наставе од стране 

кандидата Петра Арсенијевића, чланови Комисије требало је да се изјасне о усвајању 

кориговане Потврде о броју часова активне наставе у којој је сада наведено 87 часова 

наставе. 

На основу сагласности једанаест чланова Комисије, усвојени су предложени дневни ред и 

извештаји о педагошком раду и броју часова активне наставе.   

 

Четрдесет друга седница петог сазива Комисије за обезбеђивање квалитета одржана је 

14.06.2022. године. Председник Комисије проф. др Оливера Миловановић је отворила 

састанак и констатовала да су на састанку присутни следећи чланови Комисије за 

обезбеђивање квалитета: проф. др Небојша Здравковић, проф. др Слађана Павловић, доц. 

др Мирослав Васовић, асс. Аница Петковић, асс. Александар Кочовић, сс. Милош Папић, 

Душан Томашевић и представници студената Зорка Јоксимовић, и Амина Жирчанин. 

Састанку нису присуствовали проф. др Мирјана Веселиновић проф. др Александра 

Јуришић Шкевин,  доц. др Владислава Стојић, др сци. мед. Аница Петковић, Милош 

Јеленић и Милица Шапић. Предложени дневни ред за четрдесет прву седницу је био: 

Усвајање записника са претходних седница; Извештаји о педагошком раду и броју часова 

активне наставе; Усвајање годишњег извештаја о раду Комисије за квалитет за 2021. 

годину; Усвајање Извештаја Комисије за квалитет о спровођењу стратегије квалитета на 

Факултету медицинских наука за 2021. годину и Разно. 

Чланови Комисије једногласно су усвојили записник са претходне седнице.  

Проф. др Оливера Миловановић представила је члановима Комисије припремљене 

извештаје о педагошком раду и броју часова активне наставе за: 

• проф. др Марину Kостић, 

• доц. др Ану Барјактаревић, 

• асс. др сци. мед. Марка Петровића и 

• асс. др сци. мед. Александра Ацовића. 

 



Чланови Комисије изјашњавали су се о усвајању сваког појединачног извештаја. 

Једногласно су усвојени извештаји о броју часова активне наставе за све наведене 

наставнике и сараднике. 

Председник Комисије проф. др Оливера Миловановић је ставила на разматрање усвајање 

годишњег Извештаја о раду Комисије за квалитет за 2021. годину. Чланови Комисије су 

једногласно усвојили годишњи извештај о раду Комисије за квалитет за 2021. годину. 

Председник Комисије проф. др Оливера Миловановић је ставила на разматрање усвајање 

Извештај Комисије за квалитет о спровођењу стратегије квалитета на Факултету 

медицинских наука за 2021. годину. Чланови Комисије су једногласно усвојили годишњи 

извештај о раду Комисије за квалитет за 2021. годину. 

Чланови Комисије за квалитет су под тачком Разно разматрали студентска питања и 

ставове у одвијање наставног процеса и модлуских тестова. Студенти су изнели проблем 

због касног увида у термине испита као и проблем у вези „закључане“ године. Душан 

Томашевић је на то истакао да је ситуација са увидом студената у термине испита настала 

као последица повећања броја испитних рокова у току школске године. На предлог 

председника Комисије проф. др Оливере Миловановић студенти су се сложили да 

спроведу анкету међу студентима Факултета медицинских наука како би проценели 

већински став студената о броју испитних рокова и времену увида у термине истих. 

Председник Комисије проф. др Оливера Миловановић је студентима упутила 

информацију да ће у наредној школској години бити вршени тестови ретенције. 

 

Четрдесет трећа седница шестог сазива Комисије за обезбеђивање квалитета одржана је 

14.06.2022. године. Председник Комисије проф. др Оливера Миловановић је отворила 

састанак и констатовала да су на састанку присутни следећи чланови Комисије за 

обезбеђивање квалитета: проф. др Слађана Павловић, асс. Аница Петковић, асс. 

Александар Кочовић, Милош Јеленић, Душан Томашевић и представници студената Зорка 

Јоксимовић и Милица Шапић. Састанку нису присуствовали проф. др Небојша 

Здравковић, проф. др Мирјана Веселиновић, проф. др Александра Јуришић Шкевин,  доц. 

др Владислава Стојић, доц. др Мирослав Васовић, Амина Жирчанин и Милош Папић. 

Предложени дневни ред за четрдесет другу седницу је био: Усвајање записника са 

претходних седница; Извештаји о педагошком раду и броју часова активне наставе и 

Разно. 

Чланови Комисије једногласно су усвојили записник са претходне седнице. 

Проф. др Оливера Миловановић представила је члановима Комисије припремљене 

извештаје о педагошком раду и броју часова активне наставе за: 

• доц. др Јасмину Стојановић,  

• асс. др Момира Стевановића,  



• доц. др Петра Чановића и  

• доц. др Сузане Живановић. 

 

Председник комисије проф. др Оливера Миловановић је навела да је извршена корекција у 

извештају за доц. др Сузану Живановић. 

Чланови Комисије изјашњавали су се о усвајању сваког појединачног извештаја. 

Једногласно су усвојени извештаји о броју часова активне наставе за све наведене 

наставнике и сараднике и једногласно су усвојили извршену корекцију за доц. др Сузану 

Живановић. 

Чланови Комисије за квалитет су под тачком Разно разматрали студентска питања и 

прошли кроз анкету коју су студенти спровели међу 423 студента са свих студијских 

смерова и дошли су до закључка да број испитних рокова остане непромењен. Разлози 

због чега студенти не излазе на колоквијуме су: 

• студенти бирају да колоквијуме полажу пред испит 

• нагомилали су се испити после короне 

• мањак мотивције итд. 

Разлози због чега студенти не излазе на испите које су пријавили су: 

• не стигну да спреме испит 

• искључиво из оправданих разлога итд. 

Председник Комисије проф. др Оливера Миловановић је истакла да ако се настави тренд 

пријављивања испита на које студенти не излазе, због нагомилавања аминистрације, 

мораће да се интервенише подизањем цене пријаве испита. 

Проблем „закључане“ године је решен.  

Још једном су студенти изнели проблем због касног увида у термине испита и навели су 

да је предмет Хирургија за мајски испитни рок заказан два, три дана пре испита.  

Што се тиче питања о тестовима ретенције, студенти су се сложили да се тестови 

ретенције одрже у терминима предавања. 

Председник Комисије проф. др Оливера Миловановић је закључила да је решено питање 

испитних рокова и да треба послати допис колегама који нису заказали испите. 

 

Четрдесет четврта (електронска) седница шестог сазива Комисије за обезбеђивање 

квалитета одражана је 01.07.2022. године. Председник Комисије је предложио дневни ред 

који се односио на усвајање извештаја о педагошком раду и бројa часова активне наставе. 

Пошто је седница одржана електронским путем, чланови Комисије су требали да се 



изјасне у периоду од 8:00 до 11:00 часова о томе да ли су сагласни са предложеним 

дневним редом и предлогом извештаја о педагошком раду и броју часова активне наставе.  

На електронској седници Комисије разматран је педагошки рад и број часова активне 

наставе за:  

• истраживача приправника Драгану Станишић. 

 

На основу сагласности десет чланова Комисије, усвојени су предложени дневни ред и 

наведени извештаји о педагошком раду и броју часова активне наставе. 

 

Четрдесет пета (електронска) седница шестог сазива Комисије за обезбеђивање 

квалитета одражана је 25.08.2022. године. Председник Комисије је предложио дневни ред 

који се односио на усвајање извештаја о педагошком раду и бројa часова активне наставе. 

Пошто је седница одржана електронским путем, чланови Комисије су требали да се 

изјасне у периоду од 9:00 до 12:00 часова о томе да ли су сагласни са предложеним 

дневним редом и предлогом извештаја о педагошком раду и броју часова активне наставе.  

На електронској седници Комисије разматран је педагошки рад и број часова активне 

наставе за:  

• доц. др Светлану Радевић. 

 

На основу сагласности дванаест чланова Комисије, усвојени су предложени дневни ред и 

наведени извештаји о педагошком раду и броју часова активне наставе. 

 

 

Четрдесет шеста (електронска) седница шестог сазива Комисије за обезбеђивање 

квалитета одражана је 01.09.2022. године. Председник Комисије је предложио дневни ред 

који се односио на усвајање извештаја о педагошком раду и бројa часова активне наставе. 

Пошто је седница одржана електронским путем, чланови Комисије су требали да се 

изјасне у периоду од 9:00 до 12:00 часова о томе да ли су сагласни са предложеним 

дневним редом и предлогом извештаја о педагошком раду и броју часова активне наставе.  

На електронској седници Комисије разматран је педагошки рад и број часова активне 

наставе за:  

• доц. др Александра Цветковића. 

 



На основу сагласности дванаест чланова Комисије, усвојени су предложени дневни ред и 

наведени извештаји о педагошком раду и броју часова активне наставе. 

 

Четрдесет седма (електронска) седница шестог сазива Комисије за обезбеђивање 

квалитета одражана је 09.09.2022. године. Председник Комисије је предложио дневни ред 

који се односио на усвајање извештаја о педагошком раду и бројa часова активне наставе. 

Пошто је седница одржана електронским путем, чланови Комисије су требали да се 

изјасне у периоду од 8:00 до 11:30 часова о томе да ли су сагласни са предложеним 

дневним редом и предлогом извештаја о педагошком раду и броју часова активне наставе.  

На електронској седници Комисије разматран је педагошки рад и број часова активне 

наставе за:  

• асистента са докторатом Владимира Игњатовића. 

 

На основу сагласности десет чланова Комисије, усвојени су предложени дневни ред и 

наведени извештаји о педагошком раду и броју часова активне наставе. 

 

Четрдесет осма (електронска) седница шестог сазива Комисије за обезбеђивање 

квалитета одражана је 14.09.2022. године. Председник Комисије је предложио дневни ред 

који се односио на усвајање извештаја о педагошком раду и бројa часова активне наставе. 

Пошто је седница одржана електронским путем, чланови Комисије су требали да се 

изјасне у периоду од 9:00 до 12:00 часова о томе да ли су сагласни са предложеним 

дневним редом и предлогом извештаја о педагошком раду и броју часова активне наставе.  

На електронској седници Комисије разматран је педагошки рад и број часова активне 

наставе за:  

• доц. др Драгицу Селаковић и  

• доц. др Катарину Парезановић Илић. 

 

На основу сагласности дванаест чланова Комисије, усвојени су предложени дневни ред и 

наведени извештаји о педагошком раду и броју часова активне наставе. 

Услед корекције Потврде о броју часова за доц. др Катарину Парезановић Илић, чланови 

Комисије требало је да се изјасне о усвајању кориговане Потврде о броју часова активне 

наставе у којој је исправљен фонд часова јер је техничком грешком фонд часова са 

струковних студија евидентиран на ИАСМ и ИАСФ.  

На основу сагласности дванаест чланова Комисије, усвојена је коригована Потврда о 

броју часова активне наставе. 



 

Четрдесет девета (електронска) седница шестог сазива Комисије за обезбеђивање 

квалитета одражана је 06.10.2022. године. Председник Комисије је предложио дневни ред 

који се односио на усвајање извештаја о педагошком раду и бројa часова активне наставе. 

Пошто је седница одржана електронским путем, чланови Комисије су требали да се 

изјасне у периоду од 8:00 до 12:00 часова о томе да ли су сагласни са предложеним 

дневним редом и предлогом извештаја о педагошком раду и броју часова активне наставе.  

На електронској седници Комисије разматран је педагошки рад и број часова активне 

наставе за:  

• проф. др Гордану Радић. 

 

На основу сагласности дванаест чланова Комисије, усвојени су предложени дневни ред и 

наведени извештаји о педагошком раду и броју часова активне наставе. 

 

Педесета (електронска) седница шестог сазива Комисије за обезбеђивање квалитета 

одражана је 31.10.2022. године. Председник Комисије је предложио дневни ред који се 

односио на усвајање извештаја о педагошком раду и бројa часова активне наставе. Пошто 

је седница одржана електронским путем, чланови Комисије су требали да се изјасне у 

периоду од 8:00 до 12:00 часова о томе да ли су сагласни са предложеним дневним редом 

и предлогом извештаја о педагошком раду и броју часова активне наставе.  

На електронској седници Комисије разматран је педагошки рад и број часова активне 

наставе за:  

• проф. др Александру Јуришић Шкевин,  

• доц. др Илију Јефтића,  

• асс. др Катарину Витошевић и  

• доц. др Тамару Николић Турнић. 

 

На основу сагласности десет чланова Комисије, усвојени су предложени дневни ред и 

наведени извештаји о педагошком раду и броју часова активне наставе. 

 

Педесет прва (електронска) седница шестог сазива Комисије за обезбеђивање квалитета 

одражана је 10.11.2022. године. Председник Комисије је предложио дневни ред који се 

односио на усвајање извештаја о педагошком раду и бројa часова активне наставе. Пошто 

је седница одржана електронским путем, чланови Комисије су требали да се изјасне у 

периоду од 8:00 до 11:00 часова о томе да ли су сагласни са предложеним дневним редом 

и предлогом извештаја о педагошком раду и броју часова активне наставе.  



На електронској седници Комисије разматран је педагошки рад и број часова активне 

наставе за:  

• за асс. др Данијелу Ђоковић 

 

На основу сагласности десет чланова Комисије, усвојени су предложени дневни ред и 

наведени извештаји о педагошком раду и броју часова активне наставе. 

 

Педесет друга (електронска) седница шестог сазива Комисије за обезбеђивање квалитета 

одражана је 18.11.2022. године. Председник Комисије је предложио дневни ред који се 

односио на усвајање извештаја о педагошком раду и бројa часова активне наставе. Пошто 

је седница одржана електронским путем, чланови Комисије су требали да се изјасне у 

периоду од 8:00 до 11:00 часова о томе да ли су сагласни са предложеним дневним редом 

и предлогом извештаја о педагошком раду и броју часова активне наставе.  

На електронској седници Комисије разматран је педагошки рад и број часова активне 

наставе за:  

• проф. др Биљану Љујић,  

• асс. др сци. мед. Драгана Лончара,  

• доц. др Горана Бабића, асс. др Ивану Раковић,  

• асс. др сци. мед. Николу Продановића,  

• асс. др Валентину Опанчину и  

• проф. др Владимира Живковића 

 

На основу сагласности једанаест чланова Комисије, усвојени су предложени дневни ред и 

наведени извештаји о педагошком раду и броју часова активне наставе. 

 

Педесет трећа (електронска) седница шестог сазива Комисије за обезбеђивање 

квалитета одражана је 25.11.2022. године. Председник Комисије је предложио дневни ред 

који се односио на усвајање извештаја о педагошком раду и бројa часова активне наставе. 

Пошто је седница одржана електронским путем, чланови Комисије су требали да се 

изјасне у периоду од 8:00 до 12:00 часова о томе да ли су сагласни са предложеним 

дневним редом и предлогом извештаја о педагошком раду и броју часова активне наставе.  

На електронској седници Комисије разматран је педагошки рад и број часова активне 

наставе за:  

• истраживача сарадника Младена Павловића и 

• истраживача сарадника Ненад Марковић. 



На основу сагласности десет чланова Комисије, усвојени су предложени дневни ред и 

наведени извештаји о педагошком раду и броју часова активне наставе. 

 

Педесет четврта (електронска) седница шестог сазива Комисије за обезбеђивање 

квалитета одражана је 13.12.2022. године. Председник Комисије је предложио дневни ред 

који се односио на усвајање извештаја о педагошком раду и бројa часова активне наставе. 

Пошто је седница одржана електронским путем, чланови Комисије су требали да се 

изјасне у периоду од 8:00 до 11:00 часова о томе да ли су сагласни са предложеним 

дневним редом и предлогом извештаја о педагошком раду и броју часова активне наставе.  

На електронској седници Комисије разматран је педагошки рад и број часова активне 

наставе за:  

• проф. др Срђана Нинковића и  

• асс. др Мају Савић. 

  

На основу сагласности девет чланова Комисије, усвојени су предложени дневни ред и 

наведени извештаји о педагошком раду и броју часова активне наставе. 

 

 


